

“2016 国际青年化学家南开论坛” 通知

“2016 国际青年化学家南开论坛” 将于 2016 年 6 月 23 至 25 日在南开大学举行。本次论坛的主题覆盖所有化学前沿领域，以及材料化学、环境化学、能源化学、化学生物学等领域。

论坛参加者为已获得化学或相关学科博士学位，并做出突出成绩的青年学者。有意参会者请于 4 月 30 日以前通过邮件提交申请，申请材料包括中英文简历、发表论文目录、3-5 篇代表性论文。

会务组将对申请材料进行遴选，通过遴选的申请人将在 5 月 15 日前收到正式邀请函。

主办方统一安排会议期间的食宿（免费）；同时为参会者提供差旅补助（海外学者最高 1500 美元），请自订机票，并保留登机牌。

申请材料请寄：王芃博士（邮箱：nkchem@nankai.edu.cn，电话 86-22-23500201）。

论坛主席：周其林院士

论坛秘书：孙平川教授（Email: spclbh@nankai.edu.cn）

Calling for Speakers of 2016 “International Youth Chemists Forum” at Nankai University

It is our sincere pleasure to invite you to Tianjin this summer for the 2016 International Youth Chemists Forum at Nankai University. The forum will be held on June 23-25th, 2016. The topics of the Forum cover all areas of chemistry, including traditional chemistries (organic/inorganic/physical/analytical), material science, environmental chemistry, and chemical biology etc.

We are accepting speaker applications now through April 30th, 2016. The applicants should hold a PhD degree in chemistry or other related areas, and have an excellent research record. All applications should be addressed to Dr. Peng Wang (email: nkchem@nankai.edu.cn). Please include a tentative title of your talk, a CV with a full list of publications, and your contact information in the application. We will confirm that we've received your application and will follow up directly with you by May 15th if you've been accepted or if we have any questions.

The speakers will be provided reimbursement for international airfares to Tianjin (up to 1500 USD) as well as local accommodations and meals at Nankai. For airfare reimbursement, please bring the boarding passes.

For any questions, please contact Dr. Peng Wang (email: nkchem@nankai.edu.cn; phone: +86-22-23500201). Thanks for your interest in this forum and we look forward to seeing you this summer.

Organizing Committee

Chairman

Prof. Qi-Lin Zhou

Coordinator

Prof. Pingchuan Sun